



Protokoll styrelsemöte S01 2022-01-20

Närvaro: Axel Rosenqvist	Ordförande
Mikolaj Sinicka	Vice Ordförande
Emma Kujala	Skattmästare
Ludvig Delvert	Studierådsordförande
Angelica Larsson	Informationsansvarig
Sofia Tatidis	Cafémästare
Ludvig Svedberg	Näringslivsansvarig
Märta Holmquist	Källarmästare
Alex Gustafsson	Aktivitetsansvarig
Sebastian Malmström	Sexmästare
Victor Winkelmann	Øverphøs
Jakob Sinclair	Trivselmästare
Le Filip Tran	Revisor
Oskar Ström	Revisor
Joel Pistora	Idrottsförman

- §1 OFMÖ Ordförande Axel Rosenqvist förklarade mötet öppnat klockan 12:16.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Fredrik Hessner
 - Rasmus Göransson
- §4 Föredragningslista Ludvig Svedberg **yrkade** om att flytta Information från Teknikfokus samt Information från Trivselmästaren till punkt 7.
- Mötet **beslöt** att bifalla hans yrkande.
- Föredragningslistan godkändes med dessa tillägg efter §6:
- §7 Information från Teknikfokus
 - §8 Information från Trivselmästaren
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Sofia Tatidis till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet:
- Protokoll styrelsemöte S33 2021-12-14
- §7 Information från Teknikfokus Orderbekräftelser ner från 900.000 kr till en beräknad summa på 330.000 kr. Av dessa 330.000 beräknas 30.000 kr gå till kostnader, och D-sektionen beräknas få in totalt 173.900 kr.



Vidare byggs det för tillfället en plattform där företag ska kunna skapa egna profiler, lägga in information om sitt företag, kunna lägga upp Zoom-länkar, m.m. Om plattformen visar sig vara en succé så kan man titta på att höja priser för bås i framtiden, då det redan håller en låg kostnad.

Det har evaluerats huruvida man kan hyra Gasquesalen eller någon av LTHs lokaler. Gaquesalen var tyvärr bokad för en annan mässa, och LTHs lokaler har visat sig dyra att boka då tentor ofta skrivs i salen.

- | | | |
|-----|-----------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| §8 | Information från Trivselmästaren | Under HTM1 röstades det in en Likabehandlingsplan. Trivselmästaren vill påminna Styrelsen om att utvärdera utskottens likabehandlingsplaner inom 2 veckor. |
| §9 | Information från Kåren | Kollegiemöten sätter igång snart. Nya begränsningar satta i Gasquesalen, max 222 sittandes. Vid eventuell mässa, max 44 personer samtidigt. |
| §10 | Informaiton från Programledningen | Inget att rapportera. |
| §11 | Information från Kollegierna | Inget att rapportera. |
| §12 | Ekonomisk Status | Inget att rapportera. |
| §13 | Utskottsrapporter | <p>Näringslivsutskottet har haft två företag som marknadsfört sig, Deloitte och MicroAALabs. De har haft möte, bokad möte eller påbörjat vanlig mailkonversation med ett antal företag för att komma igång igen efter överlämningen. Nästa vecka ska de skicka ut ansökan till funktionärer, och Alumniansvarig.</p> <p>Skattmästeriet har haft uppstartsmöte med vice, kommer ha ett till med hela mästeriet denna vecka. Målet för veckan är att komma igång med det ekonomiska arbetet nästa vecka.</p> <p>Studierådet har haft årets första studierådsmöte. Under den närmaste månaden kommer CEQ-möten för LP1 att hållas, samt programledningsmöten för att bestämma kursutbudet inför nästa läsår. Planeringen har påbörjats för att hålla studiekväll i mitten av februari.</p> <p>Sexmästeriet har haft ett stort uppstartsmöte med alla och börjat med små för varje. Lite smått börjat med att planera potentiella event.</p> <p>Nollningsutskottet har börjat komma igång med arbetet, phusk-</p> |



tema ska börja att filmas snart och de har kanske bestämt nollningstema. De ska välja Peppare nästa vecka och sen börjar valet för Phaddrar.

Informationsutskottet har haft uppstartsmöte med vice. Nominerat DWWW-ansvarig. Ansökan till övriga poster öppnat; Artist, Fotograf/Filmare, och Arkivarie.

Cafémästeriet har haft kickoff och påbörjat ordinarie verksamhet. Det har även beställts in mer mötesdricka och mer sortiment till försäljning i café som kommer börja säljas nästa vecka.

Källarmästeriet håller i årets första fixarkväll ikväll. Håller även på att välja in sudo.

Aktivitetsutskottet har haft uppstartsmöte.

- §14 Covid-19 Smittspridningen är högsta den någonsin varit med rekordmånga fall i Sverige. I de olika utskotten är det fritt fram för kick-off så länge restriktioner följs.
- §15 Omvärldsbevakning Indonesien har sedan 17e Januari beslutat att deras nya huvudstad ska heta Nusantara och kommer att ligga i Kalimantan Timur regionen. Anledningen till detta är för att den nuvarande huvudstaden Jakarta ligger på träskmark samtidigt som att ön håller på att sjunka.
Det är ett enormt byggprojekt med en budget på över 35 miljarder dollar, och målet är att det ska vara färdigt vid 2024.
- §16 Access till projektgrupper Inom kort så bör policy för access att revideras. Motion/Proposition för detta kommer tas upp i kommande sektionmöte.
Axel Rosenenqvist **yrkade** på att ge projektledare för **nuvarande** projektgrupper samma access som funktionärer har.
Mötet **beslöt** att bifalla hans yrkande.
- §17 Val av funktionärer Mötet **beslöt** att välja in följande funktionärer i klump:
- Kasper Boye Frick som VR&&Dansplatte-ansvarig
 - Oskar Svensson som Märkvärdig
 - Isak Määttä som Semesterfirare
 - Kasper Boye Frick & Joel Dahl & Jonathan Björklund som LANparty-ansvariga
 - Axel Näsell & Fanny Samuelsson Forsdik & Joel Pistora &



- John Sun som Idrottsförmän
- Dag Hemberg & Daniel Adu-Gyan & Jacob Åstrand & Sean Jentz som D-sportare
- §18 Val av valberedning till Sektionskockar, Ölförman och Vinförman
- Mötet **beslöt** att välja in följande valberedning i klump:
- Sebastian Malmström
 - Pernilla Åström
 - Felix Vigren
 - Nils Stridbeck
- §19 Val av valberedning till sudo
- Mötet **beslöt** att välja in följande valberedning i klump:
- Märta Holmquist
 - Anton Jeppsson
 - Oskar Stenberg
 - Felix Vigren
- §20 Entlediganden av funktionärer
- Mötet **beslöt** att entlediga följande funktionär:
- Andreas Almgren som Stekare
- §21 Flytt av Jubileum
- Sedan nya restriktioner 12 Januari så är det svårt att bjuda in alumner från Sverige. Preliminärt så sätts vecka 46 - 12-19 November - som det lämpligaste valet att flytta jubiléet till. Detta kommer tas upp på VT.M.
- Axel Rosenqvist **yrkade** på att flytta jubileumet och att Sebastian Malmström och Rasmus Göransson diskuterar och kommer fram till ett bra datum.
- Mötet **beslöt** att bifalla hans yrkande.
- §22 Meddelanden
- Inga meddelanden.
- §23 Övrigt
- Skiphtesgasque kommer vara 12 Februari i Gasquesalen. Eftersom 21-funktionärer inte fick en Skiphtesgasque så är det å Styrelsens mening ej orimligt att skapa förutsättning så att de kan vara med på detta årets.
- Axel Rosenqvist **yrkade** om att ha Skiphtesgasque i Gasquesalen med ett biljettpris för att täcka lokalkostnad samt att ta ett budgetavsteg för att kunna ha med förra årets funktionärer.
- Mötet **beslöt** att bifalla hans yrkande.



§24 Veckans Militärfakta & Gulliga Djur Axel Rosenqvist **yrkade** om att ha Veckans Militärfakta och Gulliga Djur fr.o.m. nästa möte.

Mötet **beslöt** att bifalla hans yrkande.

§25 Samverkansbehov Samverkansbehov finns och tas internt.

§26 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:19.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Mikolaj Sinicka
Vice Ordförande

Axel Rosenqvist
Ordförande

Sofia Tatidis
Cafémästare